Bachelor Program „Management In International Business”
本科计划“管理在国际商务”
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RBS has a very unique characteristic, 
RBS 有一个非常独特的特点
which, unfortunately, nowadays is quite rare to find. 
不幸的是，现在是相当罕见的。
Here each student is approached as a person, and not as a mere number.
在这里，每个学生对待作为一个人，而不是一个单纯的数字。
With a very international and open-minded faculty members, 
非常国际化和开放的态度教职工
it makes it easier to create a real relationship between profesor and student. 
会创建真正的师生关系。
And is much more effective.
这种方法是更有效的。
As I have studied in several countries, like the US, Switherland and Brazil, 
我学过在美国，瑞士，巴西 ，
I have never seen such a serious approach to business as here in RBS.
可是RBS的生意态度是最认真的。 
And still, 
然而，
they are able to make it in a very lively way.
他们能够使它在一个很活泼的方式。
I wanted to challenge myself, and I did it.
我想挑战自己，我做到了。
I joined a great community of knowledge, experience and challenge, 
我加入的知识，经验和挑战，一个伟大的社会，
and it was the best decision I have made.
这是我做出的最好的决定。
Even more – it’s a real business school.
不仅如此 - 这是一个真正的商学院。
And already now I can implement my dream business idea in a real life, 
已经现在我可以实现我的梦想的经营理念在现实生活中，
using the school’s offer „StartUp Lab” opportunities.
利用学校的报价“StartUp Lab”的机会。
This is a real out-of-box environment.
这是开箱的真实环境。
And you can be part of it 
你也可以成为其中的一部分，
and make your dreams come true. 
让你的梦想成真。
Join our team!
加入我们的团队！
Hello. 
你好！
We offer at RBS the best option for your studies.
在RBS我们提供的为你的学习是最好的选择。
Here everything is about excellence.
这里的一切是关于精益求精。
Why?
为什么呢？
For very simple reasons.
理由其实很简单。
First: we have a great program. 
第一：我们有一个非常好的计划。
Because we do it in cooperation with some of the best business schools in the world.
因为我们做的一些最好的商学院在世界上的合作。
“BI” from Oslo, “USB” from South Africa, “Ottawa” from Canada, “Buffalo” from New York.
他们是奥斯陆的“BI”，南非共和国的”USB”, 加拿大的“Ottawa”，纽约的“Buffalo”。
Second: you come here to a community, where we will take care of you.
第二：你来这里一个社区，在那里我们将照顾你。
Third: RBS is a platform, 
第三：RBS是一个平台，
where you will be able to build your dream business 
在这里你将可以建造你梦想的业务
and invest from the very first day of your studies.
并从你的研究的第一天投资。
And fourth, last but not least: 
第四，最后但并非最不重要的：
RBS is a school in Latvia with faculty and the staff from the five continents. 
RBS是一所商学院在拉脱维亚与来自五大洲的教师和工作人员。
Come to RBS and you will have an exciting time!
来RBS，你将有激动人心的时刻！
“Delloitte” in Latvia believes that exceptional service to clients can be delivered only by exceptional people.
拉脱维亚“Delloitte”认为，卓越的服务为客户只能通过特殊的人交付。
And because of positive energy, 
而由于积极的能量，
great enthusiasm, skills and strong academic and practical background that is common to all RBS BBA students, 
极大的热情，能力和较强的学术和实践背景是通用于所有RBS BBA学生，
“Delloitte” in Latvia is open to welcome these graduates to the firm for future opportunities. 
拉脱维亚“Delloitte” 是开放的，欢迎这些毕业生对公司的未来的机会。
We share success!
我们共享成功！
